
dllk
A

	

A

	

~ccomi

	

A

	

A
A

	

l

	

IA2

	

f ~lillll :m

	

!,~.

	

A

	

Á.

nuPuünmiflouumGd~ü űiwiuíl

	

ő,~~ixum>>x fiin~nn"ikln"imnw inna n

~____ ~yl~ ~l,{III I ~u~~I_~(1i111if r i rrrr

	

'r_1~1~1~11 I IIIP~1~711111~1

	

;t ~

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	

2011JúL

	

Írásbeli kérdé s

dr. Kövér László úr
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § . alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Réthelyi Miklós Nemzeti
erőforrás miniszter Úrhoz :

„Sor kerülhet-e a balatonfűzfői Balaton Uszoda felújítására?” – címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Örömmel értesültünk arról, hogy hazánk rendezheti a 2014-es nő i és férfi vízilabda Európ a
bajnokságot . Megjelent az a kormánydöntés is mely szerint 800 millió forintból újulhat meg a
Hajós Alfréd, a Széchy Tamás- és a Császár-Komjádi Sportuszoda, amelyek helyt adhatnak a
jeles rendezvénynek és biztosítják a megfelel ő felkészülést. Az úszó- és a vízilabda válogatot t
felkészülésének azonban nemcsak az el őbb említett három intézmény, hanem a balatonf űzfő i
Balaton Uszoda is rendszeres helyszíne és ugyanúgy korszer űsítésre szorul, mint a három
budapesti uszoda .

Tisztelt Miniszter Úr! Lát-e lehet őséget arra, hogy a balatonfűzfői Balaton Uszoda is
helyszíne legyen az Európa bajnokság néhány rendezvényének? Hiszen számos alkalomma l
szolgál mind a vízilabda-, mind az úszóválogatott felkészülésének helyszínéül . A
versenysport mellett pedig a szabadidő-, iskolai sport használata is indokolná a felújítását ,
korszerűsítését .
Tisztelt Miniszter Úr! Kérdezem Önt, hogy sor kerülhet-e balatonfűzfői Balaton Uszoda
felújítására?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2011 .július 11 .

Pál Béla
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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